
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 
gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

 

RG nr.:  

Datum: 26 februari 2021 

Steller vragen: VVD Raadslid Bram Nijst  

Onderwerp: Problemen rondom beschikbaarheid GennepNews bij glasvezelproviders 

 
Toelichting:  
Ons bereiken geluiden dat de televisiezender van lokale omroep GennepNews bij de 

aanbieders van glasvezel niet beschikbaar is. GennepNews geeft zelf aan hier heel veel 

mails en reacties over te ontvangen. Bij de wervingscampagne voor glasvezel hebben alle 

aanbieders destijds aangegeven dat de lokale omroep wel beschikbaar zou komen voor 

nieuwe klanten. Dit is dus nu niet het geval. Wij zijn van mening dat de gemeente hier een 

rol in zou moeten spelen, mede gezien de subsidiëring van de lokale oproep.    

 
 
De VVD fractie verzoekt het college de volgende vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
1. Is het college bekend met de problemen rondom de beschikbaarheid van de zender 

GennepNews bij de glasvezelproviders? 

2. Kan het college aangeven of zij een rol voor zichzelf ziet weggelegd om de problemen 

te verhelpen? Zoja, hoe en op welke termijn? 

 
Ondertekening en naam 
 
Bram Nijst, Raadslid, VVD Gennep 
Beppie Bosten, Burgerraadslid VVD Gennep    
 


